

SUMMER EMPLOYMENT OPPORTUNITY

Heritage Interpreter (3 positions)

Location: Dickinson House in Historic Dickinson Square; 1127 Mill Street, Manotick, Ontario

Salary: \$11.50 /hour

Duration: 16 weeks

Hours of Work: 9:00 to 5:00; five days per week, including weekends

Languages of Work: English; oral ability in French would be an asset

Open to: Students who are currently completing a semester of full-time studies and who will return to full-time studies in the fall of 2017. Candidates should register with Young Canada Works at www.young-canada-works.canada.ca.

Job Description:

The primary activity of a Heritage Interpreter at Dickinson House will be to provide oral historical interpretative commentary to visitors to this historic 1867 home. Dressed in period costume, the interpreter will point out the features of the home, including equipment and furnishings, and tell the story of Moss Kent Dickinson, the founder of the village, whose family members were leaders in the community until 1930. The interpreter will also respond to visitors' questions; update presentation scripts; assist with description and registration of artifacts in the inventory; assist with research, installation and presentation of exhibits and special weekend programs; help with ongoing operation of this historic site; and take part in promotion of programs and activities at Dickinson House. The interpreter may also be requested to assist in similar activities at Watson's Mill which is also located on Dickinson Square.

Qualifications:

- Must be a full-time student who is intending to return to full-time studies in the fall of 2017.
- Complementary fields of study are History, Museum Studies, Political Science, Performing Arts, Education, Tourism or Recreation
- Excellent oral and written communication skills.
- Ability to listen well and respond to questions in a detailed manner.
- Word processing computer skills.
- Previous experience in working directly with the public would be an asset.

Conditions of Employment:

- Ability to climb stairs on a regular basis;
- Willingness to work weekends.
- Police record check is required

Interested parties should send their cover letter and resume by 03 April 2017 to Brian Earl, Chair Dickinson House Committee at dickinsonhousemuseum@gmail.com

The Dickinson House Committee thanks all applicants for their interest. All positions are subject to funding availability. The Dickinson House Committee is an equal opportunity employer, and encourages men and women, including those of visible minorities or disabilities, to apply. Please be aware that Dickinson House is not fully wheelchair accessible.

POSSIBILITÉ D'EMPLOI D'ÉTÉ

Interprète du patrimoine (trois postes)

Lieu : Maison Dickinson, quartier historique Dickinson, 1127, rue Mill, Manotick, Ontario

Salaire : 11,50 \$/ heure

Durée : 16 semaines

Heures de travail : de 9 h à 17 h-, cinq jours par semaine, y compris les fins de semaines.

Langues de travail : anglais; une capacité à l'oral en français serait un atout.

Éligibilité : les étudiants qui terminent présentement un semestre d'études à temps plein et qui retournent aux études à temps plein à l'automne 2017. Les candidats doivent s'inscrire auprès de Jeunesse Canada au travail à <https://www.jeunesse-canada-travail.canada.ca>.

Description du poste :

L'activité principale d'un interprète du patrimoine à la Maison Dickinson est de fournir verbalement un commentaire interprétatif historique aux visiteurs de cette maison datant de 1867. Habillé en costume d'époque, l'interprète souligne les caractéristiques de la maison, y compris ses équipements et son ameublement, et raconte l'histoire de Moss Kent Dickinson, le fondateur du village dont les membres de la famille sont des dirigeants de la communauté jusqu'en 1930. L'interprète répond également aux questions des visiteurs; met à jour des scénarios de présentations; aide à la description et à l'enregistrement des objets pour l'inventaire; aide à la recherche, à l'installation et à la présentation d'expositions et de programmes spéciaux de fin de semaine; contribue aux opérations régulières de ce site historique et participe à la promotion des programmes et activités de la Maison Dickinson.

Qualifications :

- Être un étudiant à temps plein ayant l'intention de retourner aux études à temps plein à l'automne 2017.
- Excellentes habiletés de communication orale et écrite.
- Bonnes capacités d'écoute et pour répondre aux questions de manière détaillée.
- Compétences informatiques de traitement de texte.
- Une expérience du travail avec le public serait un atout.

Conditions d'emploi :

- Être capable de monter des escaliers sur une base régulière;
- Être disponible pour travailler les fins de semaine.
- Vérification d'antécédentes criminelles requise.

Les personnes intéressées doivent faire parvenir leur curriculum vitae et une lettre de motivation par courriel, au plus tard le 3 avril 2017, à Brian Earl, président du comité de la Maison Dickinson, à dickinsonhousemuseum@gmail.com.

Le comité de la Maison Dickinson remercie tous les candidats de leur intérêt. Tous les postes sont sous réserve de la disponibilité des fonds. Le comité de la Maison Dickinson souscrit en tant qu'employeur au principe de l'égalité des chances et encourage les hommes et les femmes, y compris les membres des minorités visibles ou les personnes handicapées à soumettre leur candidature. Veuillez svp noter que la Maison Dickinson n'est pas entièrement accessible aux fauteuils roulants.